
 
 

 
 
 
 

Tarnów, dnia 8 listopada 2023 
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Pani Anna Krakowska 
Radna Rady Miejskiej w Tarnowie 
 
 
 

W odpowiedzi na Pani interpelację, znak KRM.0003.826.2023, złożoną na XCII sesji Rady 
Miejskiej dnia 26 października 2023 r., uprzejmie informuję jak niżej. 

Budowa chodnika na ul. Staffa została zrealizowana w 2021 r. do wysokości środków 

finansowych zapisanych w budżecie miasta. Zakres robót zrealizowanych w ramach zadania 

obejmował odcinek chodnika od skrzyżowania z ul. Broniewskiego do skrzyżowania 

z ul. Wierzyńskiego. Kontynuacja tego zadania uzależniona jest od zabezpieczenia odpowiednich 

środków finansowych w budżecie. Budowa kolejnego odcinka chodnika przy ul. Staffa (do 

skrzyżowania z ul. Gałczyńskiego), wg. szacunków będzie kosztowała ok. 100 tys. zł. 

Remont ul. Ledóchowskich jest realizowany w bieżącym roku ze środków finansowych Rady 

Osiedla „Mościce”, która przeznaczyła na ten cel kwotę w wysokości 140 tys. zł, ze świadomością, 

że jest to kwota niewystarczająca na remont całej długości ulicy. Środki finansowe na kolejny etap 

remontu ul. Ledóchowskich (tj. do skrzyżowania z ul. Zaciszną) Rada Osiedla zamierza przeznaczyć 

w 2024 roku. Jeśli tak się stanie roboty będą kontynuowane. 

Dzielenie poszczególnych inwestycji drogowych na krótsze odcinki podyktowane jest faktem, 

że budżet będący do dyspozycji Rady Osiedla, podobnie jak budżet miasta, jest ograniczony, 

w związku z czym zadania realizowane są do wysokości środków finansowych. 

 

 

 

 

 

OTRZYMUJĄ 
1 x Adresat,  
1 x Wydział Organizacyjny UMT, 
1 x Kancelaria Rady Miejskiej w Tarnowie, 
1 x a/a. 
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